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) @minvws.nl];

@minvws.ni];[IEXECINESE @minvws ni]
Sent: Fri 7/2/2021 1:31:01 PM

Subject: RE: C-support en Lareb

Received: Fri 7/2/2021 1:31:02 PM

DagIEEIEEEN

Dank voor het leggen van het contact met Lareb. Wij kijken vanuit WJZ alleen wel echt anders aan tegen wie het voortouw heeft in

het dossier C-support, aangezien het primair een beleidsmatige kwestie is hoe VWS C-support en Lareb wenst in te zetten voor

nazorg aan mensen met bijwerkingen. De gesprekken hierover — zo constateerde ik ook tijdens het overleg met C-support
—

gaan

over inhoud van zorg en toeleiding naar zorg en niet over juridische zaken.

Daarom zou ik het initiatief voor het plannen van een overleg met Lareb/C-support/VWS weer bij jou willen terugleggen en je ook

willen vragen om dat overleg vanuit PG voor te zitten en terug te koppelen in de projectgroep ANV na COVID-19?

Groet,

Verzonden: woensdag 30 juni 2021 16:41

Aan: A. @minvws.nl>; @minvws.nl>;

@minvws.nl>;

@ minvws.nl>

) SEER rir. i>;IEE,SEENrir >
Onderwerp: C-support en Lareb

Hoi allen,

Zoals gisteren afgesproken in het projectteam ANV heb ik (als accounthouder) het Lareb benaderd om na te gaan of ze iets kan

betekenen bij ‘triage’ naar C-support in geval van langdurige klachten na vaccinatie.

Ik heb gesproken met [TNE lareb.nl), die eerder contact heeft gehad met | EE
van C-support in het kader van long-covid. was er nog niet van op de hoogte dat C-support mogelijk een rol wil

vervullen in het geval van langdurige klachten na een vaccinatie. Hij kon zich er wel iets bij voorstellen dat het wenselijk is om

verbinding te leggen tussen het detecteren van bijwerkingen en het ondersteunen bij langdurige klachten. Hij gaf aan dat het Lareb

ervoor open staat om bij elkaar te komen en te bespreken waar de specifieke behoeften liggen en wat Lareb/C-support/VWS elkaar

kunnen bieden.

Volgens mij een goede vervolgstap om hiervoor een overleg te initiéren.IEEE <<<» jullie dit op? Ik vind het

prima om aan te sluiten als dat handig is, maar qua toelichting over de wens van de minister ga ik er even vanuit dat WJZ hierin het

voortouw neemt. Ik blijf in ieder geval graag op de hoogte.

Kunnen jullie hier zo mee verder? Als er nog vragen zijn hoor ik het graag.

Groet,

Verzonden: vrijdag 25 juni 2021 13:41

@ minvws.nl>; 5.1.2e 5.1.2e |

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling overleg met C-support

Ha allen,
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We moeten dat zeker in het projectteam bespreken, ook met de leden van PG ook gelet op wat we als

update kunnen terugkoppelen volgende week. Maar ik ga ervan uit dat we op enig moment bij als

accounthouders C-support terugkomen om kort te sluiten waar we op uitkomen qua mogelijke aanvullende activiteiten.

Over wat dat betekent voor hun lopende subsidie kan ik subsidietechnisch meedenken. Vermoedelijk moet er een herziene

aanvraag met herzien activiteitenplan/begroting komen, op basis waarvan VWS de subsidieverlening kan herzien.

Groet

Verzonden: vrijdag 25 juni 2021 13:10

Onderwerp: RE: Terugkoppeling overleg met C-support

Mooi dat het gesprek zo goed verliep. Het vervolg lijkt me echt iets om in werkgroep die zich bezighoudt met het beleid

rond bijwerkingen te bespreken. De contactpersoon voor laten is weer iemand anders bij PG bijvoorbeeld. Als de

opdracht aan c-support en de afspraken met hen en lareb witgewerkt zijn kunnen wij helpen met de subsidie aan c-support.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCEEREDinvws o>Datum: vrijdag 25 jun. 2021 12:30 PM

Onderwerp: Terugkoppeling overleg met C-support

Het leek me goed om een terugkoppeling te geven van het gesprek datBEJen ik gisteren hadden met C-support.

Bi het gesprek waren van C-suppor: [KER INSCEECSN EXEC -- ICEECN (EER) =r ve:ic
We hebben verkennend gesproken over de vraag of en welke rol C-support zou kunnen vervullen bij hulp aan mensen met

bijwerkingen na coronavaccinatie.

C-support noemde die rol voor zichzelf ‘logisch’ en passend bij haar hands-on mentaliteit. C-support gaf aan dat het haar heel

belangrijk lijkt dat deze nazorg georganiseerd wordt, dat ze deze rol graag op zich zou willen nemen en gaf ook aan niet goed te

weten bij wie deze rol anders thuis zou horen.

Hoe C-support die rol voor zich zou zien, is dat zij naast de burger gaat staan in geval van ernstige (langdurige) bijwerkingen na

vaccinatie en de burger de weg wijst in het oerwoud van alles wat er op hem af komt. Denk aan vragen over inkomensverlies,

psychische nood, issues met de werkgever en ook medische vraagstukken waarvoor C-support een breed netwerk heeft, evt. een

MDO kan organiseren etc.

Eén punt is heel belangrijk voor C-support. Het gaat dan om de afbakening: waar is C-support wel voor en waar niet voor? Die

afbakening moet ertoe leiden dat er selectie aan de poort plaatsvindt van gevallen die wel en gevallen die niet bij C-support terecht
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komen. C-support noemde dit zelf ‘triage’. Als dit niet gebeurt, dan is C-support bang dat zij overspoeld zal worden door gevallen

en dat zij het niet meer kan bolwerken. C-support ziet het voor zich dat een andere organisatie deze triage op zich zal nemen.

Daarbij is de naam van Lareb gevallen, ook omdat Lareb in hetzelfde gebouw zit als C-support.

Wat is jullie voorstel hoe hiermee verder te gaan?

Groet,

Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Ministerie van VWS

5.1.2e

van:IEE BEEN ninvws >

Verzonden: donderdag 24 juni 2021 11:19

ominws.t; IEEE CEEvw.Aan:

@minvws.nl>cC: 5.1.2e Le] 5.1.2e

Onderwerp: RE: overleg met C-support

Goed om te horen. lk zal de uitnodiging doorsturen naar | EEE
Het overleg is een regulier overleg waar ik met C-support de stand van zaken bespreek.

oNheeft onderstaande onderwerp ook op de agenda gezet dus fijn als | ERE et een en ander kan

toelichten (verkennend gesprek).

H.groet,

Verzonden: donderdag 24 juni 2021 11:15

Aan: @ minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

CC: 5.1.2e @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: overleg met C-support

Ik begrijp dat mijn colleoa JEHERN zie cc) om 14.00u nog wel zou kunnen aansluiten. Zij is ook vanuit WJZ betrokken bij het

projectteam en weet dus van de wensen van de minister en andere ontwikkelingen bij dit project.
Dit gesprek met C-support is nu alleen nog maar verkennend toch?

Groet,

var:IEEE) EEE ins. >
Verzonden: donderdag 24 juni 2021 09:29

aan:IEE.<BCEEDE© inv. >;EEE)BEE- minvws n>
Onderwerp: RE: overleg met C-support

+oEEE

Kiopt! | ERE zou je willen aansluiten?

Overleg is normaal van 14:00-15:00, maar vandaag alleen van 14:00-14:30. Anders zou je ook eventueel daarna kunnen aansluiten

en gebruik maken van 14:30-15:007? lk ben er dan alleen niet bij. Handig om het zsm aan C-support te laten weten in dat geval.

H.groet,
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van:IEEE.EEE0 inves i>Verzonden: donderdag 24 juni 2021 09:25

Aan:ERED)<BEEEDN© invvs.n >;IEEE)BEREDN© minvws.n>
Onderwerp: overleg met C-support

HoIEEE

Als ik het goed heb ree

ores
haar

gr
overleg met C-support, misschien is het mogelijkdataansluit

om (hernieuwd) kennis te maken me n het over de helpdeskfunctie t.a.v. bijwerkingen na vaccinatie te hebben?


